

Referat – Bestyrelsesmøde

Forening for Kultur- og Idrætsnat i Sønderborg

Sag / Notat: Bestyrelsesmøde

Sted: Sønderborg

Dato: 24-04-2025

Tidspunkt: 18:00 – 20:30

Deltagere

Navn	Medlemskab	Post / Ansvar
Rune	Bestyrelsesmedlem	Formand
Mark	Bestyrelsesmedlem	Næstformand, referent, natløbsansvarlig
Hansi	Bestyrelsesmedlem	Kasserer
Anne	Bestyrelsesmedlem	Natløbsansvarlig
Bente	Bestyrelsesmedlem	Sikkerhedsansvarlig
Morten	Suppleant	Sikkerhed og web, medansvarlig
Anne-Mette	Foreningsmedlem	Nummerudlevering
Kasper	Foreningsmedlem	Musikansvarlig

Start: kl. 18:00

Slut: kl. 20:30

1. Valg af referent

- Mark blev valgt som referent.

2. Godkendelse af dagsorden

- Dagsordenen blev godkendt enstemmigt.

3. Status på Kulturnat

- Mark, Rune og Michael har gennemført kurset *Vejen som arbejdsplads 1*”.
- Der er behov for *Vejen som arbejdsplads 2*”. Ansøgning om støtte er sendt til Linak (pris: 8.000 kr. pr. deltager).
- Bente arbejder på at søge yderligere fonde.

- Peter J. Kaalstad har skaffet vandbeholdere fra Bitzer. - Morten og Rune mødes med Tom på mandag for at planlægge placering.

4. Status på Musik

- To scener planlagt: én på havnen og én ved Alsik.
- Havnescenen er næsten færdigplanlagt til kl. 18.
- Alsik-scenen har foreløbig tre planlagte indslag, men tidspunkter mangler.
- Kasper deler musikplanen (via hjemmesiden) efter mødet.
- Kasper fungerer som kontaktperson for alle musikere.

5. Status på Natløb

- Dea Larsen står for opvarmning og medbringer eget udstyr.
- Manglende billeder af afspærringsområder er taget.
- Vagter er oprettet i kategorier og grupper i VagtApp.
- Anne sender mail til politikere for at anmode om hjælp til at skaffe frivillige.
- Anne/Mark kontakter sidste års frivillige for at invitere dem igen.
- Ønske om ekstra kassevogn til nedpakning af skilte:
 - Morten undersøger økonomisk mulighed.
 - Bente ser på muligheden for en gratis lånebil som alternativ.

6. Status på Nummerudlevering

- Invitationer sendt til skoler og uddannelsessteder – endnu ingen tilmeldinger, men der er vist interesse.
- Anne-Mette søger frivillige i samarbejde med Anne.
- Salg af løbe-T-shirts med Kulturnat-logo til 100 kr. (10 kr. pr. stk. går til musik næste år).

7. Folie til trailer

- Trailerens nuværende reklamefolie skal fjernes.
- Morten foreslår at finde sponsor til nyt folie med Kulturnat-reklame og tager kontakt til mulige sponsorer.

8. Billeder af bestyrelsen

- Alle medlemmer skal indsende et billede af sig selv til Morten.

9. Samarbejde med Alzheimerforeningen

- Bente har haft dialog med Alzheimerforeningen. De ser ikke potentiale i et samarbejde.

10. Alsik-scenen 2026

- Byggetilladelse til Alsik-scenen gælder i 2025.
- Grunden er solgt, så tilladelse i 2026 er usandsynlig. Der skal findes et alternativ.

11. Eventuelt

- Frugt til natløbet: Købes i Rema1000 Dybbøl til 1 kr./stk.
 - Sidste år blev kun ca. halvdelen af 2.500 stk. spist → i år bestilles 1.500 stk.
- Bente forhandler med Hestehave Madhus og Brugsen om evt. sponsorering af pålægskagemand til de frivillige.

12. Næste møde

- Torsdag d. 26-06-2025 kl. 17:15

Referent: Mark

Dato for udarbejdelse: 20-03-2025 kl. 19:45